
 
 
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2022-08-22 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Leif Herlufsén   Ordförande 
Robert Carlsson  Ledamot 
Bengt Holm    Ledamot 
Mona Olofsson   Ledamot  
Anna Jonsson   Suppleant 
Thomas Sättermann Suppleant 
Marcus Grimstad  Adjungerad 
Mikael Heiche   Adjungerad 
 
 
Dagordning 
 
§ 1  Mötets öppnande 
   

Leif hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Val av sekreterare 

  
Styrelsen beslutade att 
välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§ 3  Val av justerare 
 

Styrelsen beslutade att 
välja Mikael Heiche att justera protokollet. 

 
§ 4  Godkännande av dagordning 
 
   Styrelsen beslutade att 
   godkänna dagordningen. 

 
§ 5  Föregående protokoll 
 

Styrelsen beslutade att 
godkänna föregående protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
2022-06-27 och lägga det till handlingarna. 
 

 
§ 6  Rapport från verksamheten 

Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga. 
 
 

 



§ 7  Ekonomirapport 
Robert föredrog ekonomirapporten. 
Det ser stabilt ut, greenfeeintäkterna är i samma nivå som 2021. 
 

§ 8 Rapport från banan 
 Rapporten från Mikael presenterades. 

    
§ 9  Rapport från kommittéer   
  - 
   
§ 10 Rapport från distriktsstyrelsen 

- 
    
§ 11 Arbetsgrupper styrelsen 

 
Tillgänglighetsgruppen: -  

  
Fastighetsgruppen: 
Robert presenterade utredningen om att omvandla rangebolaget till ett driftsbolag, 
se bilaga. 
Bygglovshandlingar är inlämnade. Diskussion kring att fortsätta projektet i dess 
nuvarande form eller titta på alternativ där det genomförs i längre etapper med fokus 
på arbetsmiljön i första etappen. 
 
Pro-gruppen: Första mötet i somras blev inställt, kommer att genomföras 30 augusti 
kl. 18.00 

 
§ 12 Beslut projekt maskinhall 
 

Styrelsen beslutade att 
Förslå höstårsmötet att omvandla Karlskoga Drivingrange AB till ett av Karlskoga 
Golfklubb helägt driftsbolag. Fastighetsgruppen skall arbeta fram alternativ till 
projektet maskinhall/personalutrymmen. Låneansökan hos kontaktade banker 
kvarligger tills vi får besked.   

 
§ 13 Avtal restaurangen 
   

Styrelsen beslutade att 
Säga upp hyresavtalet mellan Karlskoga GK och Föreningen Funkis gällande 
restaurangen för omförhandling. 

 
§ 14 Åtgärdslistan 

Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga.   
   

§ 15 Övriga frågor 
Ett förslag angående hål 11 har inkommit. Styrelsen var enig i att avböja förslaget.  
Mona vill att vi satsar mer på KM nästa år. Mona och Anna bjuds in till nästa 
tävlingskommittémöte där tävlingssäsongen skall utvärderas och nästa års 
tävlingsprogram påbörjas. 

 Styrelsen behöver se över strukturen med kommittéer och deras uppdrag. 
  
§ 16 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 
 

Nästa ordinarie styrelsemöte genomförs 2022-10-24 



 
Leif tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet          Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad         Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2022 
2022-10-24 
2022-11-24 (höstårsmöte) 
 



Rapport från verksamheten augusti 2022 

Vi är idag 1 705 medlemmar vilket är 77 färre än vid samma tidpunkt 2021 men bara 1 mindre än 2019 

innan pandemin. 

Beläggningsgraden på 18-hålsbanan har minskat med 9% jämfört med 2021 men antalet greenfeegäster 

är fortsatt något fler. 

Emil Westerlund avslutade sin anställning i receptionen 18 augusti och jag jobbar själv i kansli/reception 

under vardagar resten av säsongen. Matilda Jonsson kommer stötta upp vid behov när hon är tillgänglig 

mellan sina tävlingar. 

Årets golfvecka genomfördes 11-15 juli med totalt 860 deltagare vilket är något fler än 2021. 

KM spelades 6-7 augusti med totalt 30 deltagare. Årets klubbmästare är Amelia Fridlund och Erik 

Jonsson. 

Kvar på tävlingssäsongen under helger är Golfresan on Tour 4/9 och Funktionärsgolfen 25/9. 

Med tanke på skenande elpriser föreslår jag att vi säger upp avtalet med Föreningen Funkis gällande 

restaurangen för omförhandling. De har ett väldigt fördelaktigt hyresavtal tecknat 2015-11-25 då 

elpriset låg på ca 30 öre/kWh. Med dagens elpriser och prognos på ca 4-5 kr/kWh till vintern går det inte 

att fortsätta med verksamhet året runt i restaurangen med nuvarande avtal. 

Uppsägning av avtalet måste ske senast 31 augusti. 

Med tanke på ovanstående, världsläget och allmänna prishöjningar ber jag styrelsen att fundera på om 

det är rätt tidpunkt att investera 4,8 MKR där 3,2 MKR består av banklån. Jag tror det kommer bli svårt 

att få förslaget godkänt på ett extra årsmöte under hösten, jag har hört medlemmarnas tveksamhet 

under sommaren.  

Går det att arbeta fram ett alternativ där vi har möjlighet att få ordning på 

personalutrymmen/ventilation utan att stjäla yta från nuvarande maskinhall och skjuta på en ny 

maskinhall något/några år? Ingen vill att vi hamnar i Kristinehamn GK:s situation där man var tvungen 

att debitera medlemmarna extra årsavgift vid två tillfällen då de byggde nytt klubbhus och därefter 

fallande medlemssiffror i klubben. 

2022-08-22 

Marcus Grimstad 



Banrapport augusti 2022 

Nu går vi in i sista tredjedelen på säsongen och vi har klarat den torra sommaren ganska bra. Regnet 

vi har fått nu sista veckan (60 mm) kommer att fräscha upp banan och tillväxten på fairways och ruff 

öka. P g a den torra sommaren så har vi sparat in på bränsleförbrukningen på fairway och 

ruffklippning då vi endast har klippt 1–2 ggr/v. Eventuellt så kanske vi inte behöver gödsla fairway 

något mer eftersom det inte har varit någon större tillväxt på dem och då bör det finnas näring kvar i 

backen som förhoppningsvis räcker säsongen ut. För övrigt så följs skötselplanen och det har gett ett 

bra resultat på banan. Vi går nu in i ett skede på säsongen där vi måste börja med lite större arbeten 

på greener, tee och fairways. Greenerna ska stödsås, luftas och dressas med tätare intervall, tee ska 

djup luftas och dressas ganska tjockt samt att fairways ska räfsas och luftas. Under augusti så har vi 

lagat ett antal läckor på bevattningen samt gett våra vägar lite omsorg. Gruset och matjorden har vi 

fått av en lokal sponsor.  

De 4 skolungdomarna som har jobbat hos oss i sommar slutade den 12 augusti. I år har de varit 

riktigt flitiga med hårt arbete och låg frånvaro vilket har gjort att vi har haft en bra finish på banan. 

Nu blir vi några färre i personalstyrkan men vi löser det om vi är effektiva.  
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